

紐約余風采堂

YEE FONG TOY ASSOCIATION
81 BAYARD STREET, NEW YORK, 10013
Tel: 212-962-1835

全美余風采堂懇親 100 週年紀念暨第二十七屆大會籌備處

第四次通知

1. 請總堂及各分堂(含個人)需給懇親大會奉獻金豬(每體 380 — 400 美圓)、敬送花籃(每籃 100 圓)的具體數量於七月八日前書面通知本籌備處,以儘早代理預訂!
2. 請各分堂將祝賀全美余風采堂懇親一百週年紀念暨第二十七屆大會祝賀詞儘快寄回本籌備處。
3. 請所有捐助懇親費 100 圓的會員準備個人玉照一張,捐助懇親費 200 圓以上的會員提供夫婦合照一張,由各分堂收集后交本籌備處!
謝謝合作

The Yee Fung Toy Family Association National Convention 100th Anniversary Commemoration
and 27th National Convention Committee

Fourth Notice

1. In preparation for this event, we are requesting Yee Fung Toy Family Association Head Quarters and its Chapters (including individuals) to notify Convention Committee in writing of the specific number of golden pigs (\$380-400 each) and flower baskets (\$100 each) to be presented to the Convention before July 8th so that we can make the necessary reservations as soon as possible.
2. In addition, please send any congratulatory message for the 100th Anniversary Commemoration and 27th Convention as soon as possible.
3. Once again, all members who have donated \$100 towards convention fee are requested to prepare a photo of themselves and those who have donated more than \$200 can provide a couple's photo to be submitted by your Chapter to the organizing committee so we can acknowledge your sponsorship.

Thank you for your cooperation!

全美余風采堂懇親 100 週年紀念暨第二十七屆大會籌備處

二零二四年六月十六日